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< 12/09/24 ALLE
UDVALG Bestyrelsen - 09/12/2024   

 Tidspunkt: mandag d. 9. december 2024 kl. 16:00 - 18:30     Referent: BDJ  
 

Dagsorden  

BESTYRELSESMØDE D. 9. DECEMBER 2024
 

1.     Godkendelse af dagsorden

2.     Godkendelse og underskrift af referatet fra mødet den 12. september 2024

3.     Velkommen til nyt medlem af bestyrelsen
Kasper Hedegaard Pedersen overtager fra Hans Lindebjerg Legard, som medarbejderrepræsentant i bestyrelsen
uden stemmeret.

4.     Økonomi
Thomas Kristiansen deltager under dette punkt.

A.    Opfølgning på budget Q4 (Bilag 1, Bilag 2)
Bilag 1 Stambudget 2024_Q4_overblik.pdf (44kb)
Bilag 2 Stambudget 2024_Q4_detaljer.pdf (55kb)

B.     Strategi for finansiel risikostyring (Bilag 3)
Revurdering af strategi i forbindelse med budgetlægning for næste år. Underskrives på mødet.
Bilag 3 Strategi for finansiel risikostyring TG 2025.pdf (141kb)

C.    Budget 2025 (+ 4 år) (Bilag 4 + 4a + 4b)
Bilag 4 Stambudget 2025 + 4år.pdf (48kb), Bilag 4a 2025 budgetdetaljer .pdf (55kb), Bilag 4b
Likviditet.pdf (80kb)

5.     Forårets mødedatoer (beslutningspunkt)
Forslag: tirsdag d. 11/3 eller onsdag d. 19/3
Møde med lærerkollegium og eventuelt personale: tirsdag d. 27. maj 2025 kl. 15.00

6.     Punkter bestyrelsen skal orienteres om og forholde sig til
a.    Udbudte og oprettede studieretninger (Bilag 5)

Bilag 5 Oprettede studieretninger 2019-24.pdf (160kb)
b.    Vedligeholdelsesplan (Bilag 6)

Bilag 6 Vedligeholdelsesplan budget 2025.pdf (125kb)
c.    Nøgletal for sygefravær (Bilag 7)

Tallene er opdateret med de første 10 måneder af 2024.
Bilag 7 Sygefravær lærere 2015 - 2024.pdf (94kb)

 
7.     Hvad rører sig i gymnasieverdenen? (fast punkt)

Nyt uddannelseslandskab – hvilken betydning har det for Tørring Gymnasium? (drøftelse)
TH laver kort indflyvning – hvad er EPX?
Herefter drøftelse af næste skridt.
Hvordan kan vi med indenfor de nuværende rammer få erfaringer med en mere praksisfaglig tilgang, så vi er
på forkant?

 
8.     Strategi (orienteringspunkt)

Status på nogle af årets indsatser

https://intra.toerring-gym.dk/php/udv/udv.php?m:3678
https://intra.toerring-gym.dk/php/udv/udv.php
https://intra.toerring-gym.dk/php/udv/udv.php?u:17
https://intra.toerring-gym.dk/php/udvenclget/17+3697+a+1/Bilag%201%20Stambudget%202024_Q4_overblik.pdf
https://intra.toerring-gym.dk/php/udvenclget/17+3697+a+2/Bilag%202%20Stambudget%202024_Q4_detaljer.pdf
https://intra.toerring-gym.dk/php/udvenclget/17+3697+a+3/Bilag%203%20Strategi%20for%20finansiel%20risikostyring%20TG%202025.pdf
https://intra.toerring-gym.dk/php/udvenclget/17+3697+a+4/Bilag%204%20Stambudget%202025%20+%204a%CC%8Ar.pdf
https://intra.toerring-gym.dk/php/udvenclget/17+3697+a+8/Bilag%204a%202025%20budgetdetaljer%20.pdf
https://intra.toerring-gym.dk/php/udvenclget/17+3697+a+9/Bilag%204b%20Likviditet.pdf
https://intra.toerring-gym.dk/php/udvenclget/17+3697+a+5/Bilag%205%20Oprettede%20studieretninger%202019-24.pdf
https://intra.toerring-gym.dk/php/udvenclget/17+3697+a+6/Bilag%206%20Vedligeholdelsesplan%20budget%202025.pdf
https://intra.toerring-gym.dk/php/udvenclget/17+3697+a+7/Bilag%207%20Sygefrav%C3%A6r%20l%C3%A6rere%202015%20-%202024.pdf
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a.    Elevrekruttering
Rapport fra CompanYoung

b.    Helhedsplan fra C.F. Møller
 

Evt.

 

Referat      Offentligt

Ingen fraværende
 

Ingen bemærkninger til tidligere referater
 

Øvrige punkter:
Deltagere: Finn Gatten, Jacob Ejs, Lene Mathiasen, Kristian Thulesen Dahl,
Marie Fruelund Damkvist (MF), Kasper Hedegaard Pedersen (KP), Andreas Strøm Jørgensen, Asvathy
Chandreswaran, Tanja Huus Gulmann (TH), Tina Bové Riisgaard (TB) og Bente Duedahl Jensen (ref.)
Thomas Brandt Kristiansen deltog i mødet til og med punkt 4.

Afbud fra Annemette Glyngø
 
1. Dagsordenen blev godkendt.  
 
2. Referat af bestyrelsesmødet den 12. september blev godkendt og underskrevet.   

3. Kasper Hedegaard Pedersen blev budt velkommen som ny medarbejderrepræsentant uden
stemmeret.
 
4. Økonomi
a) Budgetopfølgning Q4 viser et underskud på ca. 600.000 kr.
På plussiden tæller, at vi har modtaget flere projektmidler og barsels-/sygedagpenge refusion end
forventet. Opdatering af CTS-anlægget er gennemført indenfor budgettet.  
 
b) Strategi for finansiel risikostyring blev godkendt og underskrevet. Dog blev det bemærket at vi har en
meget høj likviditetsgrad og spurgt til om det er nødvendigt for en skole af vores størrelse?

c) Den nye finanslov har til en vis grad sikret A-fags tillægget (der er ca. 10% besparelse i forhold til
tidligere), hvilket, med det antal elever vi pt har som udløser et A-fags tillæg, giver os yderligere
500.000 kr.i tilskud. Det betyder, at det budgetterede resultat for 2025 viser et minus på 300.000 kr.
Vi skal være opmærksomme på, at der i de kommende år vil komme stigende omkostninger til
vedligehold grundet skolens alder.
Der er budgetteret med 112 nye 1g elever. Vi kender først det reelle antal elever d. 2. marts 2025.
 
De budgetterede markedsføringsudgifter er på niveau med 2024. Det er skolens holdning, at der ikke
nødvendigvis skal bruges flere penge, men bruges penge på det, vi kan se virker. Dvs. at der inden for
budgettet omrokeres på det vi bruger penge på markedsføringsmæssigt.
Der er ikke budgetteret med udgifter til realisering af projekter ud fra C.F. Møllers forslag. Udover
fondsmidler, kan det blive nødvendig at bruge af egne midler.

Det er fortsat bestyrelsens holdning, at vi skal være konkurrencedygtige også i fagudbud.
Budget 2025 blev godkendt og følges løbende.
 
5. Næste møde i bestyrelsen er mandag den 10. marts 2025 kl. 16:00
Møde med lærerkollegium tirsdag den 27. maj 2025 kl. 15:00
 
6. Orienteringspunkter
a) Bestyrelsen blev orienteret om, hvilke studieretninger der er udbudt og oprettet i 2024.
Ca. 30% af eleverne har valgt naturvidenskabelig studieretning. Bestyrelsen drøftede at biologi er
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blevet et populært fag, hvilket kan skyldes, at biologi nu er adgangsgivende til videregående
uddannelse – fx medicinstudiet (som før krævede matematik og fysik).
Eleverne bliver oplyst om deres valgmuligheder og deres valg respekteres.
 
b) Vedligeholdelsesplanen blev gennemgået. Det blev nævnt at det kan blive nødvendigt at indkalde
hjælp udefra til at lave en langsigtet plan for skolens vedligehold herunder fx rør.
 
c) Nøgletal for sygefravær gav ikke anledning til bemærkninger.
 
7. På baggrund af rektors oplæg om EPX drøftede bestyrelsen, hvilke muligheder og udfordringer det
kan indebære for Tørring Gymnasium.
Det kan bl.a. give mulighed for samarbejde med virksomheder i området men også udfordringer, hvis
f.eks store nærliggende gymnasier forbliver rene STX.
Og følger der tilstrækkelig økonomi med aftalen, hvis vi skal til at etablere værksteder?
 
 
8. Strategi
a) CompanYoung har leveret resultatet af deres spørgeundersøgelse blandt eleverne i 1g, foretaget på
deres første skoledag på Tørring Gymnasium.
Resultaterne var sat op mod alle de andre ungdomsuddannelser, der har deltaget i undersøgelsen
samt vores egen 2023 årgang.
Undersøgelsen bekræfter, det som også er skolens egen fornemmelse fra hverdagen.
Compan Young undersøgelsen vil ikke blive gentaget.
 
b) Rektor gennemgik processen med C.F. Møller, hvori input fra PR-møde, elever og arbejdsgrupper er
indarbejdet.
 
Helhedsplanen kommer fra C.F. Møller den 18/12 sammen med en indsatsplan med 6 punkter i
prioriteret rækkefølge.
Det blev foreslået at afsætte midler i budgettet til kvalificeret fondsansøgningsarbejde.

9. Intet til eventuelt.
 

 

Historik   Vis søgefelt

Her finder du en Guide til udvalgsmodulet

https://intra.toerring-gym.dk/php/udv/udv.php?shm:3697
https://intra.toerring-gym.dk/intra/Help/Udv/udv-guide.html

